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PROTOKÓŁ NR 124/2021 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego 

z dnia 8 lipca 2021 r. 

W dniu 8 lipca 2021 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie rozpoczęło się CXXIV 
posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli:  
1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 
2. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu, 
3. Waldemar Pawłowski – członek Zarządu 
4. Jan Pertek  – członek Zarządu, 
oraz zaproszeni goście i pracownicy Starostwa Powiatowego w Czarnkowie. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Starosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął CXXIV posiedzenie Zarządu. 

Następnie Starosta przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) prośba firmy Praca Uno Spółka z o.o. o wydzierżawienie lub sprzedaż budynku przy ul. 
Warsztatowej w Krzyżu Wlkp., 

2) prośba dyrektora Zespołu Szkół w Czarnkowie o wyrażenie zgody na likwidację środka trwałego 
i podjęcie uchwały w tej sprawie,  

3) podjęcie uchwał w sprawie ustalenia wartości 1m² gruntu pod drogą powiatową dla celów 
ewidencji środków trwałych (3 uchwały). 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 

3. Sprawy z zakresu zdrowia: 

1) pismo Wielkopolskiej Izby Lekarskiej w Poznaniu dotyczące lekarza M. S. oraz postanowienie 
Prokuratury o umorzeniu śledztwa, 

2) wniosek p.o. zastępcy dyrektora ds. medycznych o rozważenie możliwości podwyższenia 
wynagrodzenia miesięcznego dla dyrektora Szpitala Powiatowego w Trzciance, 

3) wnioski Rad Społecznych o przyznanie nagrody rocznej dla dyrektora ZZOZ w Czarnkowie oraz dla 
dyrektora Szpitala Powiatowego w Trzciance i podjęcie uchwał w tej sprawie, 

4) pismo dyrektora ZZOZ w Czarnkowie dotyczące propozycji regulacji wynagrodzeń dla 
pracowników szpitala wypracowanej ze związkami zawodowymi.   

4. Sprawy z zakresu inwestycji i zadań drogowych: 

1) wniosek dyrektora ZDP w Czarnkowie o wydłużenie terminu realizacji zadania przebudowy mostu 
w Mężyku, 

2) projekt umowy o wspólnej realizacji zadnia przebudowy drogi powiatowej nr 1341 Gębice-
Wyszyny,   

3) powrót do tematu dofinansowania zadań drogowych w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: 
Program Inwestycji Strategicznych, 

4) wnioski gmin o realizację zadań chodnikowych przy drogach powiatowych. 

5. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

6. Sprawy różne. 
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Ad.1 
Zarząd przystąpił do analizowania spraw z zakresu gospodarowania mieniem: 

1) prośba firmy Praca Uno Spółka z o. o. o wydzierżawienie lub sprzedaż budynku przy ul. 
Warsztatowej w Krzyżu Wlkp. 

Zarząd przeanalizował wniosek firmy Praca Uno Spółka z o. o. (zał. nr 2) o rozważenie możliwości 
wydzierżawienia lub sprzedaży budynku byłego biurowca wraz zapleczem i kotłownią przy ul. 
Warsztatowej w Krzyżu Wlkp., znajdującego się w obiektach dawnych warsztatów szkolnych Zespołu Szkół 
w Krzyżu Wlkp. Pomieszczenia te miałyby zostać wykorzystane na miejsca noclegowe dla pracowników 
z zagranicy zatrudnionych przez lokalne firmy. 

Przedmiotowa nieruchomość zgodnie z Uchwałą Nr XIII/118/2019 Rady Miejskiej w Krzyżu Wlkp. z dnia 30 
października 2019 roku w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Krzyż 
Wlkp. dla rejonu ulic Warsztatowej i Zielonej przeznaczona została w części pod tereny zabudowy 
mieszkaniowej jednorodzinnej, w części pod tereny zabudowy usługowo-mieszkaniowej oraz tereny 
zieleni urządzonej i tereny publicznych dróg dojazdowych. W związku z ty nieruchomość przygotowana 
zostanie pod realizację w/w miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, po czym nastąpi 
sprzedaż wydzielonych działek. 

Mając powyższe na uwadze Zarząd ustosunkował się do wniosku negatywnie. 

2) prośba dyrektora Zespołu Szkół w Czarnkowie o wyrażenie zgody na likwidację środka trwałego 
i podjęcie uchwały w tej sprawie 

Zarząd przeanalizował wniosek dyrektora Zespołu Szkół im. Józefa Nojego w Czarnkowie(zał. nr 3) 
o wyrażenie zgody na likwidację środka trwałego w postaci kopiarki cyfrowej Kyocera Mita KM1525 
o wartości początkowej 4.270,00 zł. 

Kopiarka użytkowana była od roku 2002, po wieloletniej eksploatacji nie nadaje się do dalszego użytku. 
Intensywna eksploatacja doprowadziła do całkowitego zużycia części maszyny, sprzęt nie nadaje się do 
naprawy ani modernizacji. Urządzenie jest całkowicie zamortyzowane. Protokół oceny stanu technicznego 
z dnia 24.06.2021 r. stanowi załącznik do wniosku. 

Wobec powyższego Zarząd przystąpił do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na likwidację środka trwałego stanowiącego wyposażenie Zespołu Szkół im. Józefa Nojego w Czarnkowie – 
w obecności 4 członków Zarządu: 

4 głosy „za” 
0 głosów „przeciw” 
0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym uchwała Nr 361/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

3) Podjęcie uchwał w sprawie ustalenia wartości gruntu do celów księgowych przyjętych od Gminy 
Drawsko 

Zgodnie z decyzjami Wójta Gminy Drawsko nastąpił podział nieruchomości położonych w Drawsku i 
nabycie nowopowstałych działek przeznaczonych pod teren drogi publicznej na własność Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego. Wśród wydzielonych działek powstały działki: nr 403/3 o powierzchni 
0,0011 ha, nr 388/6 o powierzchni 0,0002 ha oraz nr 403/5 o powierzchni 0,0001. Zgodnie z przyjętym 
miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego w/w działki przeznaczone zostały pod teren drogi 
publicznej klasy głównej (14KD) i z mocy prawa stały się własnością Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego 
z dniem, kiedy decyzje zatwierdzające podział nieruchomości stały się ostateczne. Celem określenia 
wartości działek dla celów księgowych jako środek trwały, konieczne jest przyjęcie wartości 1m2 działek 
przyjętych na terenie Drawska wchodzących w skład podobnych dróg powiatowych, tj. 31,23 zł. 

W związku z powyższym Zarząd przystąpił do podjęcia uchwał w sprawie ustalenia wartości 1m2 gruntu 
pod drogę powiatową dla celów ewidencji środków trwałych.  

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem Uchwały Nr 362/2021 – w obecności 4 członków Zarządu: 

4 głosy „za” 
0 głosów „przeciw” 
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0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym w/w uchwała została podjęta i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem Uchwały Nr 363/2021 – w obecności 4 członków Zarządu: 

4 głosy „za” 
0 głosów „przeciw” 
0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym w/w uchwała została podjęta i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem Uchwały Nr 364/2021 – w obecności 4 członków Zarządu: 

4 głosy „za” 
0 głosów „przeciw” 
0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym w/w uchwała została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Ad. 2 
Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok 

Zarząd przystąpił do procedowania zmian w uchwale budżetowej powiatu na 2021 r. 

Po stronie dochodowej:  

Na podstawie pism Wojewody Wielkopolskiego Nr FB-I.3111.189.2021.6, FBI.3111.188.2021.6 konieczne 
jest dokonanie się zmiany planu dotacji celowych na 2021 rok: 

- Dział 710, rozdział 71015 § 2110 - zwiększenie o 10.300,00 zł, z przeznaczeniem na doposażenie 
w niezbędny sprzęt komputerowy w związku z wdrożeniem procesu cyfryzacji nadzoru budowlanego. 
Powyższe zmiany zostaną uwzględnione w planie wydatków Powiatowego Inspektoratu Nadzoru 
Budowlanego w Czarnkowie.  

- Dział 852, rozdział 85202 § 2130 - zwiększenie o 35.747,31,00 zł, z przeznaczeniem na dofinansowanie 
wydatków remontowych w Domach Pomocy Społecznej:  

˗ Dom Pomocy Społecznej w Trzciance - kwota 17.651,27 zł,  

˗ Dom Pomocy Społecznej w Gębicach - kwota 9.098,79 zł,  

˗ Dom Pomocy Społecznej w Wieleniu - kwota 8.997,25 zł. 

Powyższe zmiany zostaną uwzględnione w planie wydatków jednostek. Ponadto koniecznym jest 
zabezpieczenie wkładu własnego w kwocie 55.244,87 zł, z czego:  

˗ Dom Pomocy Społecznej w Trzciance - kwota 18.371,73 zł (w ramach budżetu jednostki),  

˗ Dom Pomocy Społecznej w Gębicach - kwota 14.845,39 zł (w ramach budżetu jednostki),  

˗ Dom Pomocy Społecznej w Wieleniu - kwota 22.027,75 zł (2.027,75 zł w ramach budżetu 
jednostki, 20.000,00 zł z rezerwy celowej na ochronę zabytków i opiekę nad zabytkami).  

Po stronie wydatkowej:  

Koniecznym jest umniejszenie wysokości rezerwy celowej na oświatę (w tym odprawy emerytalne) 
o kwotę 2.057.622,00 zł, z tego:  

- kwota 2.000.000,00 zł z przeznaczeniem na częściowe uzupełnienie brakujących środków na 
utrzymanie jednostek oświatowych w bieżącym roku,  

- kwota 57.622,00 zł z przeznaczeniem na wzrost wynagrodzeń dla pracowników administracji i obsługi 
w jednostkach oświatowych.  

Wskutek ww. zmian rezerwa celowa na oświatę (w tym odprawy emerytalne) wynosi 488.977,00 zł.  

Przeznacza się 23.474,00 zł z rezerwy celowej na odprawy emerytalne (poza oświatą) na wypłatę odprawy 
emerytalnej w Powiatowym Urzędzie Pracy w Czarnkowie. W skutek ww. zmian rezerwa celowa na 
odprawy emerytalne (poza oświatą) wynosi 197.518,00 zł.  
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Rozwiązuje się rezerwę celową na waloryzację płac dla administracji i obsługi w kwocie 418.924,00 zł.  

W skutek zmian rozdysponowania 20.000,00 zł z rezerwy celowej na ochronę zabytków i opiekę nad 
zabytkami dla Domu Pomocy Społecznej w Wieleniu ww. rezerwa po zmianach wynosi 10.000,00 zł.  

Wprowadza się zmiany polegające na przeniesieniu między paragrafami w ramach działu klasyfikacji 
budżetowej w Domu Pomocy Społecznej w Wieleniu. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 
2021 rok – w obecności 4 członków Zarządu: 

4 głosy „za” 
0 głosów „przeciw” 
0 głosów wstrzymujących się. 
Tym samym Uchwała Nr 365/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Ad. 3 
Zarząd przystąpił do analizowania spraw z zakresu zdrowia: 

1) pismo Wielkopolskiej Izby Lekarskiej w Poznaniu dotyczące lekarza M. S. oraz postanowienie 
Prokuratury o umorzeniu śledztwa 

Zarząd zapoznał się z Uchwałą Nr ORL-97/2021/VIII Okręgowej Rady Lekarskiej Wielkopolskiej Izby 
Lekarskiej w Poznaniu z dnia 12 czerwca 2021 r. (zał. nr 9) w sprawie zawieszenia prawa wykonywania 
zawodu lekarzowi M. S. z powodu stwierdzenia niezdolności do wykonywania zawodu.  

Ponadto Zarząd zapoznał się z postanowieniem Prokuratury Rejonowej w Chodzieży (zał. nr 10) w związku 
z zawiadomieniem Starosty Czarnkowsko-Trzcianeckiego  o podejrzeniu popełnienia przestępstwa przez 
M. S. polegającego na narażeniu pacjentów Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance na 
niebezpieczeństwo utraty życia lub uszczerbku na zdrowia oraz dobrej oceny społecznej. Na mocy w/w 
postanowienia śledztwo zostało umorzone wobec braku danych dostatecznie uzasadniających podejrzenia 
popełnionego przestępstwa. 

Starosta nie skorzysta z przysługującego prawa do złożenia zażalenia na powyższe postanowienie. 

2) wniosek p.o. zastępcy dyrektora ds. medycznych o rozważenie możliwości podwyższenia 
wynagrodzenia miesięcznego dla dyrektora Szpitala Powiatowego w Trzciance 

Zarząd przeanalizował wniosek p.o. zastępcy dyrektora ds. medycznych Szpitala Powiatowego w Trzciance 
o rozpatrzenie możliwości podwyższenia wynagrodzenia miesięcznego dla dyrektora tejże jednostki (zał. nr 
11). Zgodnie z Uchwałą Nr 185/2021 Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 05 marca 2020 r. 
w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesięcznego Dyrektora Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II 
w Trzciance, wynagrodzenie to wynosi 15.500,00 zł, tj. 2,74 przeciętnego wynagrodzenia w sektorze 
przedsiębiorstw bez wypłat nagród z zysku w czwartym kwartale 2020 r. Zgodnie z ustawą z dnia 3 marca 
2000 r. o wynagradzaniu osób kierujących niektórymi podmiotami prawnymi (t.j. Dz. U. z 2019 poz. 2136) 
maksymalna wysokość wynagrodzenia miesięcznego kierownika samodzielnego publicznego zakładu opieki 
zdrowotnej nie może przekroczyć sześciokrotności tej kwoty, tj. 33.932,58 zł. 

Zarząd rozpatrzył powyższy wniosek negatywnie, z uwagi na to, iż w bieżącym roku nie planuje się 
podwyżek wynagrodzeń dyrektorów szpitali. 

3) wnioski Rad Społecznych o przyznanie nagrody rocznej dla dyrektora ZZOZ w Czarnkowie oraz dla 
dyrektora Szpitala Powiatowego w Trzciance i podjęcie uchwał w tej sprawie 

Zarząd rozpatrzył wniosek Rady Społecznej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie 
o przyznanie nagrody rocznej dyrektorowi tejże jednostki (zał. nr 12) do wysokości trzykrotnego 
przeciętnego wynagrodzenia miesięcznego, jakie dyrektor osiągnął w roku poprzedzającym przyznanie 
nagrody. Do wniosku dołączono Uchwałę Nr 8/RS/2021 z dnia 8 kwietnia 2021 Rady Społecznej ZZOZ 
w Czarnkowie. 

Z przedłożonego wniosku o przyznanie nagrody wynika, że dyrektor ZZOZ w Czarnkowie pełnił swoją 
funkcję od 09.12.2019 r. i trwała ona przez cały rok obrotowy 2020. Sprawozdanie finansowe jednostki za 
rok 2020 złożone zostało w wymaganym terminie i zatwierdzone zostało przez Radę Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego Uchwałą Nr XXVIII/186/2021 z dnia 30 czerwca 2021 r. Ze złożonego przez Radę Społeczną 
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Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie wniosku wynikają następujące przesłanki do 
przyznania nagrody rocznej: 

- jednostka osiągnęła dodatni wynik finansowy, 

- zobowiązania publiczno-prawne regulowane były terminowo (do wniosku dołączono stosowne 
oświadczenie), 

- Szpital zwiększył przychody z NFZ o 9,72% 

Przeciętne miesięczne wynagrodzenie otrzymywane przez dyrektora ZZOZ w Czarnkowie w roku 2020 
wyniosło 13.666,67 zł. Przyznanie nagrody rocznej nie powoduje zobowiązań dla budżetu powiatu, 
ponieważ wypłata następuje ze środków własnych jednostki. 

Mając powyższe na uwadze, Zarząd postanowił o przyznaniu nagrody rocznej dla dyrektora ZZOZ 
w Czarnkowie w wysokości dwukrotności przeciętnego wynagrodzenia w roku poprzedzającym przyznanie 
nagrody rocznej, tj. w kwocie 27.333,34 zł brutto. Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały – 
w obecności 4 członków Zarządu: 

4 głosy „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym Uchwała Nr 366/2021 w sprawie przyznania nagrody rocznej za 2020 rok Dyrektorowi Zespołu 
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie została podjęta i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 
protokołu. 

Następnie Zarząd przystąpił do rozpatrzenia wniosku Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła 
II w Trzciance (zał. nr 14) o przyznanie nagrody rocznej dyrektorowi  tejże jednostki do wysokości 
trzykrotności przeciętnego wynagrodzenia miesięcznego, jakie uzyskał uprawniony w roku 2020. Do 
wniosku dołączono Uchwałę NR 6/RS/2021 Rady Społecznej. 

Z  przedłożonego wniosku o przyznanie nagrody wynika, że dyrektor Szpitala w Trzciance pełnił swoją 
funkcję przez cały rok obrotowy 2020. Szpital złożył sprawozdanie finansowe za 2020 r. w wymaganym 
terminie i uzyskał jego zatwierdzenie przez Radę Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego Uchwałą Nr 
XXVIII/184/2021 z dnia 30 czerwca 2021 r. Ze złożonego przez Radę Społeczną wniosku wynikają 
następujące przesłanki do przyznania nagrody rocznej: 

- zamknięcie roku obrotowego bez zobowiązań wymagalnych, 

- terminowo regulowane zobowiązania publiczno-prawne (do wniosku dołączono stosowne 
oświadczenie), 

- jednostka zwiększyła przychody z NFZ o 1.823 tys. zł z tytułu realizacji świadczeń zdrowotnych, 

- wypracowano zysk netto w wysokości 353 tys. zł, 

- wprowadzono zmiany organizacyjne skutkujące poprawą efektywności, 

- utworzono Oddział Zakaźny COVID-19 – sprawnie przeorganizowano funkcjonowanie jednostki zgodnie 
z decyzjami wojewody wielkopolskiego z zapewnieniem ciągłości opieki medycznej dla pacjentów 
niecovidowych, 

- zakończono inwestycję „Rozbudowy budynku głównego Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II 
w Trzciance” zgodnie z planem bez obciążeń dodatkowym kredytem. 

Przeciętne miesięczne wynagrodzenie otrzymywane przez dyrektora Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła 
II w Trzciance w roku 2020 wyniosło 15.000,00 zł. Przyznanie nagrody rocznej nie powoduje zobowiązań 
dla budżetu powiatu, ponieważ wypłata następuje ze środków własnych jednostki. 

Mając powyższe na uwadze, Zarząd postanowił o przyznaniu nagrody rocznej dla dyrektora Szpitala 
Powiatowego w Trzciance w wysokości jednokrotności przeciętnego wynagrodzenia w roku 
poprzedzającym przyznanie nagrody rocznej, tj. w kwocie 15.000,00 zł brutto. Przystąpiono do głosowania 
nad podjęciem uchwały – w obecności 4 członków Zarządu: 

4 głosy „za” 
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0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym Uchwała Nr 367/2021 w sprawie przyznania nagrody rocznej za 2020 rok Dyrektorowi Szpitala 
Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance została podjęta i stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 
protokołu. 

4) pismo dyrektora ZZOZ w Czarnkowie dotyczące propozycji regulacji wynagrodzeń dla pracowników 
szpitala wypracowanej ze związkami zawodowymi 

Zarząd przeanalizował pismo dyrektora ZZOZ w Czarnkowie (zał. nr 16) dotyczące ustaleń poczynionych 
pomiędzy dyrekcją jednostki a przedstawicielami związków zawodowych, dotyczących regulacji 
wynagrodzeń pracowników szpitala. 

Z dniem 22 czerwca 2021 r. weszła w życie ustawa z dnia 28 maja 2021 r. o zmianie ustawy o sposobie 
ustalania najniższego wynagrodzenia zasadniczego niektórych pracowników zatrudnionych w podmiotach 
leczniczych oraz niektórych innych ustaw (Dz. U. 2021 poz. 1104). Ustawa zakłada trzy główne zmiany. 
Pierwsza z nich przewiduje podwyższenie współczynników pracy dla wszystkich grup zawodowych 
wymienionych w załączniku do ustawy z dnia 8 czerwca 2017 r. o sposobie ustalania najniższego 
wynagrodzenie zasadniczego niektórych pracowników zatrudnionych w podmiotach leczniczych, co 
powoduje podniesienie kwot minimalnych wynagrodzeń zasadniczych pracowników wykonujących zawody 
medyczne oraz pracowników działalności podstawowej, innych niż pracownicy wykonujący zawody 
medyczne. Od 1 lipca do wyliczenia minimalnego wynagrodzenia dla poszczególnych grup zawodowych 
służyć będą określone współczynniki pracy, które należy pomnożyć przez średnie wynagrodzenie 
w gospodarce za poprzedni rok. Druga ze zmian to przyspieszenie o pół roku (z 31 grudnia 2021 r. na 1 lipca 
2021 r.) wymogu osiągnięcia przez podmioty lecznicze określonych w ustawie minimalnych poziomów 
wynagrodzeń zasadniczych pracowników medycznych oraz innych pracowników działalności podstawowej, 
wykonujących inny zawód niż zawód medyczny. Trzecia zaś zakłada modyfikację określonego w ustawie 
z dnia 27 listopada 2020 r. o zmianie niektórych ustaw w celu zapewnienie w okresie ogłoszenia stanu 
zagrożenia epidemicznego lub stanu epidemii kadr medycznych, mechanizmu gwarantującego 
niepogarszanie warunków wynagradzania osobom objętym od połowy 2021 r. regulacjami płacowymi 
opartymi o odrębne strumienie finansowania (pielęgniarki, położne, ratownicy medyczni, lekarze i lekarze 
dentyści posiadający specjalizację). Modyfikacja dotyczy daty, na którą będzie się ustalać wysokość 
wynagrodzeń gwarantowanych jako prawa nabyte oraz dodania w art. 19 w usta. 4 dodatkowego 
wskazania stanowiącego, że proporcjonalna zmiana wysokości gwarantowanego wynagrodzenia według 
stanu na dzień 30 czerwca 2021 r. będzie dopuszczalna również w przypadku zasad ustalania wysokości 
składników wynagrodzenia, wynikającej z odwołania stanu zagrożenia epidemicznego lub stanu epidemii. 

Mając na uwadze powyższe zapisy nowej ustawy regulującej wynagrodzenie niektórych pracowników 
zatrudnionych w podmiotach leczniczych, jak również propozycję przedstawioną w piśmie co do 
wynagrodzeń poszczególnych grup zawodowych, Zarząd nie wniósł uwag. 

Ad. 4 

Zarząd przystąpił do analizowania spraw z zakresu inwestycji i zadań drogowych: 

1) wniosek dyrektora ZDP w Czarnkowie o wydłużenie terminu realizacji zadania przebudowy mostu 
w Mężyku 

Zarząd przeanalizował wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie (zał. nr 17) 
o wyrażenie zgody na wydłużenie terminu realizacji zadania pn. „Przebudowa mostu nr 13/30005593 
w ciągu drogi powiatowej nr 1337P w m. Mężyk”. Wniosek związany jest z faktem zgłoszenia przez 
wykonawcę w/w zadania problemów, które uniemożliwiają realizację umowy w wyznaczonym terminie. 
Wykonawca poinformował, że w dniu 07.06.2021 r. otrzymał pozwolenie wodnoprawne od PGW Wody 
Polskie Zarząd Zlewni w Pile i po tym terminie mógł złożyć wniosek o decyzję ZRID. Złożony on został 
w dniu 16.06.2021 r., natomiast w dniu 18.06.2021 r. wprowadzona została korekta do wniosku 
wskazująca klasę drogi Z (wcześniej G). Wykonawca poinformował, że zgodnie z wymaganiami 
ustawowymi wniosek zostanie rozpatrzony w terminie do 90 dni, ale bez uwzględnienia okresu 
wakacyjnego i okresu pandemii. Wobec czego projektant zaproponował termin przedłużenia umowy 
z uwzględnieniem czasu wymaganego dla uzyskania pozwolenia ZRID do dnia 15 października 2021 r. lub 
do czasu zakończenia postępowania i uprawomocnienia się decyzji ZRID. 
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Mając powyższe na uwadze Zarząd ustosunkował się do wniosku pozytywnie. 

2) projekt umowy o wspólnej realizacji zadania przebudowy drogi powiatowej nr 1341 Gębice-
Wyszyny 

Zarząd zapoznał są z pismem Nadleśnictwa Sarbia (zał. nr 18) dotyczącym realizacji zadania „Przebudowa 
drogi powiatowej nr 1341 Gębice-Wyszyny”, w którym informuje się o fakcie podpisania Porozumienia 
między Dyrektorem Generalnym Lasów Państwowych a Nadleśniczym Nadleśnictwa Sarbia w sprawie 
określenia zasad realizacji i współfinansowania wspólnego przedsięwzięcia publicznego. Kolejnym etapem 
jest podpisanie umowy w sprawie realizacji w/w zadania między Powiatem Czarnkowsko-Trzcianeckim 
a Nadleśnictwem Sarbia. 

Zarząd przeanalizował projekt umowy, zwracając uwagę na zapis o 30-dniowym terminie przekazania 
środków na realizację zadania, co może stawiać pod znakiem zapytania możliwość wywiązania się 
z realizacji do końca roku budżetowego, biorąc pod uwagę wszystkie procedury, konieczne do 
przeprowadzenia. 

Projekt umowy zostanie jeszcze poddany dyskusji z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych, celem 
określenia realnych terminów ukończenia poszczególnych etapów koniecznych do realizacji zadania, 
następnie wraz z Nadleśnictwem Sarbia uzgodniony zostanie dogodny termin podpisania umowy. 

3) powrót do tematu dofinansowania zadań drogowych w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: 
Program Inwestycji Strategicznych, 

Zarząd spotkał się z przedstawicielem Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie oraz Naczelnikiem 
Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych, który przedstawił nowe informacje dotyczące Rządowego 
Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych. 

Program przewiduje bezzwrotne dofinansowanie nawet do 95% inwestycji publicznych realizowanych 
przez gminy, miasta i województwa w całej Polsce. Program realizowany będzie poprzez promesy 
inwestycyjne Banku Gospodarstwa Krajowego: promesa wstępna umożliwi samorządom rozpoczęcie 
procedury przetargowej, natomiast promesa inwestycyjna udzielana po zakończonym przetargu zapewni 
bezzwrotne finansowanie, przy minimalnym poziomie udziału własnego 5%. Każdy z JST ma możliwość 
złożenia 3 wniosków: 

- 1 wniosek bez limitu kwoty, 

- 1 wniosek do kwoty nie wyższej niż 30 mln zł, 

- 1 wniosek do kwoty nie wyższej niż 5 mln zł. 

Dwa pierwsze nabory będą naborami pilotażowymi, zaplanowanymi w celu weryfikacji priorytetów 
inwestycji oraz udoskonalenia Programu wspólnie z JST na bazie pierwszych doświadczeń.. Programem 
zostało objętych 35 obszarów z podziale na 4 priorytety, determinujące wysokość dofinansowania.  

Na ten moment Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki zainteresowany jest głównie dwoma obszarami:  
w priorytecie 1 obszar 01 – budowa lub modernizacja infrastruktury drogowej (dofinansowanie 95%) oraz 
w priorytecie 4 obszar 06 – inne (dofinansowanie 80%), który stanowi jedyną furtkę do ubiegania się 
o środki na ochronę zdrowia, co z kolei ma znaczenie pod kątem planów związanych z utworzeniem 
Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego przy Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie.  

Proces finansowania podzielony został na etapy. Z końcem lipca upływa termin składania wniosków do 
pierwszego pilotażowego naboru. Po zatwierdzeniu wniosku przez komisję Kancelarii Prezesa Rady 
Ministrów JST otrzymuję promesę inwestycyjną BGK, co jest jednoznaczne z potwierdzeniem gotowości 
finansowania inwestycji. Następnie w ciągu 6 miesięcy JST ogłasza przetarg na inwestycję, a po jego 
rozstrzygnięciu i potwierdzeniu kwoty na realizację projektu otrzymuje promesę BGK na kwotę przetargu. 
Kolejnym krokiem jest zlecenie wykonania inwestycji poprzez podpisanie umowy z wykonawcą, który 
realizacji dokonuje ze środków własnych lub korzystając z kredytu obrotowego. Płatność zaliczek odbywać 
się będzie przy inwestycjach powyżej 12 miesięcy (maks. 2-3 transze). Po odbiorze i rozliczeniu BGK 
dokona emisji obligacji na zapłatę zrealizowanej inwestycji, natomiast po oddaniu do użytkowania nastąpi 
płatność dla JST. 
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Składanie wniosków do Programu odbywać się będzie drogą elektroniczną, terminy kolejnych naborów 
publikowane będą na stronie banku Gospodarstwa Krajowego oraz Kancelarii Prezesa Rady Ministrów. 
Określenie częstotliwości naborów nastąpi po zrealizowaniu edycji pilotażowych. 

Zarząd po przeanalizowaniu powyższych informacji powróci do tematu na kolejnym posiedzeniu, celem 
wyznaczenia zadań inwestycyjnych, które zostaną zgłoszone w pierwszej edycji Programu, tj. w terminie 
do 30 lipca br. 

4) wnioski gmin o realizację zadań chodnikowych przy drogach powiatowych. 

Zarząd zapoznał się z wnioskami o realizację zadań chodnikowych: 

- Wójt Gminy Lubasz, w związku z licznymi wnioskami mieszkańców miejscowości Bzowo, dotyczącymi 
bardzo złego stanu nawierzchni drogi powiatowej nr 1349P, na odcinku biegnącym przez miejscowość 
Bzowo w kierunku miejscowości Goraj, zwrócił się z prośbą do Zarządu Powiatu o rozważenie 
możliwości zabezpieczenia środków finansowych w budżecie na rok 2022, które pozwoliłyby na 
zrealizowanie przedmiotowej inwestycji (wniosek stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu). 
Wójt w swoim piśmie powołuje się na opinię Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych, zgodnie z którą 
stan w/w drogi określony został jako wymagającej kompleksowej rozbudowy. 

Zarząd Powiatu zdaje sobie sprawę z sygnalizowanego problemu, jednak dla poprawy bezpieczeństwa 
ruchu kołowego na w/w odcinku drogi konieczna jest jej rozbudowa wraz z wykonaniem systemu 
odwodnienia. Inwestycja wymaga dużych nakładów finansowych oraz jest procesem złożonym 
(wykonanie dokumentacji, decyzja ZRID, realizacja). Z uwagi na aktualne możliwości finansowe 
w pierwszej kolejności na terenie powiatu realizowane będą inwestycje i remonty priorytetowe oraz na 
odcinkach, na których możliwe jest pozyskanie dofinansowania ze środków zewnętrznych. Biorąc 
powyższe pod uwagę Zarząd postanowił, że przedmiotowa sprawa zostanie ponownie rozpatrzona przy 
opracowywaniu projektu budżetu na rok 2022. W przypadku wpisania zadania do projektu budżetu na rok 
2022 lub/i lata następne dalsze decyzje o przyjęciu zadania do realizacji będzie podejmowała Rada 
Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. Do czasu wykonania nowej nawierzchni Zarząd Dróg Powiatowych 
w Czarnkowie dokonywać będzie bieżących napraw, tak aby zapewnić jak największy komfort 
użytkownikom drogi. 

- Wójt Gminy Lubasz w związku z licznymi wnioskami mieszkańców miejscowości Krucz w sprawie 
budowy chodnika wzdłuż drogi powiatowej nr 1340P (Gulcz-Krucz), na odcinku od Osiedla Bartek do 
wsi Krucz, zwrócił się z prośbą o rozważenie możliwości zabezpieczenia środków finansowych 
w budżecie na rok 2022, które pozwoliłyby na realizację tej inwestycji (wniosek stanowi załącznik nr 
21 do niniejszego protokołu). Wójt w swoim piśmie deklaruje także chęć gminy Lubasz w partycypacji 
w kosztach przedmiotowej budowy. Podkreśla także, że projekt budowy chodnika znajduje się 
w zasobach Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie. 

Zarząd Powiatu postanowił, że wniosek zostanie dołączony do propozycji zadań w zakresie poprawy stanu 
infrastruktury drogowej, w związku z tym przedmiotowa sprawa zostanie ponownie rozpatrzona przy 
opracowywaniu projektu budżetu na rok 2022. W przypadku wpisania zadania do projektu budżetu na rok 
2022 lub/i lata następne dalsze decyzje o przyjęciu do realizacji będzie podejmowała Rada Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego. 

- Radny Gminy Czarnków zwrócił się z zapytaniem (zał. nr 22) dotyczącym budowy chodnika 
w miejscowości Huta i Komorzewo. Radny odwołuje się do zeszłorocznego spotkania w siedzibie 
Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie podczas którego ustalono, że zostanie przeanalizowany 
i wyceniony projekt chodnika w miejscowości Komorzewo przy drodze powiatowej nr 1342P i ścieżki 
pieszo-rowerowej z Huty do Komorzewa. Ponadto na owym spotkaniu padła deklaracja udzielenia 
wsparcia finansowego z gminy Czarnków w wysokości 50% wartości projektu. Radny zwraca się 
z prośbą o udzielenie informacji o powziętych działaniach w powyższym temacie. 

Zarząd przedstawi Radnemu swoje stanowisko w powyższej sprawie: 

Podczas ubiegłorocznego wspólnego spotkania z udziałem Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych, Wójta 
Gminy Czarnków, sołtysa wsi Komorzewo i Huta ustalono, iż z uwagi na problemy własnościowe związane 
z  gruntami w  obszarze zabudowanym wsi Komorzewo na planowane poszerzenie pasa drogowego oraz 
aktualne możliwości finansowe nie ma możliwości przyjęcia zadania do realizacji na wnioskowanym 
odcinku w roku 2021r. Zgodnie z decyzją podjętą  w roku ubiegłym Zarząd Powiatu Czarnkowsko-
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Trzcianeckiego zaproponował Radzie Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego ujęcie w  budżecie na rok 2021 
zadania dot. wykonania dokumentacji projektowej dla zadania „Przebudowa drogi - Budowa chodnika 
przy drodze powiatowej nr 1342P w m. Huta”. Zadanie zostało przyjęte. W  dniu  13  maja 2021r. 
podpisano umowę z wyłonionym w  wyniku przetargu wykonawcą na wykonanie ww. dokumentacji. 
Termin wykonania dokumentacji wraz z wszystkimi uzgodnieniami i pozwoleniami ustalono na koniec 
2021r.  

Ad. 5 
Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

Członkowie Zarządu nie wnieśli uwag do protokołu z ostatniego posiedzenia, tj. z dnia 1 lipca 2021 r. 
w związku z tym został on przyjęty. 

Ad. 7 
Sprawy różne.  

W sprawach różnych Starosta poruszył temat wywołany przez jednego z radnych podczas ostatniej Sesji 
Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego, dotyczący toczącego się postępowania 
w sprawie Krzysztofa Ś., byłego pracownika Wydziału Architektury i Budownictwa w Delegaturze 
w Trzciance. Radny sygnalizował o problemach ludzi, którzy otrzymali pozwolenia na budowę, za 
przygotowanie których odpowiedzialny był Krzysztof Ś. Starosta poinformował, że jest po rozmowach 
zarówno z Powiatowym jak i Wojewódzkim Inspektorem Nadzoru Budowlanego oraz ze służbami 
Wojewody Wielkopolskiego, są podejmowane dążenia do zorganizowania spotkania z przedstawicielami 
w/w w powyższej sprawie.  

Więcej spraw różnych nie poruszano. 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 8 lipca 2021 r. zakończono.  

Protokolant: 

Natalia Rozalewicz 
Podpisy członków Zarządu: 

Feliks Łaszcz .........................................                                                                                     

Sławomir Kryger  ………………….............. 

Włodzimierz Ignasiński ......................... 

Waldemar Pawłowski …........................ 

Jan Pertek ……………………….................... 


